
Zapisnik sa 11.sjednice Općinskog vijeća Općine Šolta 

 

1 
 

 
ZAPISNIK 

sa 11. sjednice Općinskog vijeća Općine Šolta 
održane dana 5.lipnja 2018.godine u Grohotama u Općinskoj vijećnici 

         
 

Sjednica je započeta u 09:05 sati. 
 
Nazočni vijećnici: Ante Ruić, Vicko Kaštelanac, Inga Tomić-Vrdoljak, Branka Weber, Ćiril Kalebić, Vicko 
Buktenica, Tihomir Glavurtić, Zvjezdana Jelinčić, Vojka Tomić i Goran Tvrdić 
Opravdano odsutan: Boris Gabela 
 
Sjednici nazočuju: 
Nikola Cecić-Karuzić- Općinski načelnik Općine Šolta 
Željko Zlendić – zamjenik općinskog načelnika 
Tonkica Spicijalić- mag.oec. – viši financijski stručni suradnik u JUO Općine Šolta 
direktorica Komunalnog Basilija Tihana Glavurtić  
direktorica TZ OŠ Zorana Kaštelanac. 
Predsjednici i zamjenici svih vijeća mjesnih odbora 
Maja Jurišić kao predstavnik medija, web portal otoci eu  
 
 
 
Predsjedatelj: Ante Ruić 
 
Zapisničar: Katja Tramontana – Domaćina 
 
-sjednica se tonski snima 
  
Ad.1)  

 Predsjedatelj otvara 10.sjednicu, pozdravlja sve prisutne i iznosi predloženi  

 Dnevni red 

1. Usvajanje Dnevnog reda 
2. Usvajanje zapisnika sa 10.sjednice Općinskog vijeća 
3. Rad mjesnih odbora na području Općine Šolta 
4. Rad Vijeća za davanje koncesijskih odobrenja 
5. Odluka o izmjenama Odluke o naknadi stvarnih materijalnih troškova nastalih u vezi s      

                   obnašanjem dužnosti lokalnih dužnosnika 
6. Izvještaj o izvršenju Proračuna za 2017.godinu 
7. Izmjene i dopune Programa javnih potreba u kulturi Općine Šolta za 2018.godinu 
8. Izmjene i dopune Programa socijalne skrbi Općine Šolta za 2018.godinu 
9. Izmjene i dopune Programa javnih potreba u predškolskom i osnovnoškolskom odgoju i    

                   obrazovanju Općine Šolta za 2018.godinu 
10.  Izmjene i dopune Proračuna za 2018.godinu 
11. Razno 

 

 Predsjedatelj stavlja na glasovanje predloženi Dnevni red.  
 Nakon provedenog glasovanja Dnevni red se jednoglasno usvaja. 
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Ad.2)  
 Predsjednik poziva vijećnike na raspravu o zapisniku. 
 Tihomir Glavurtić daje primjedbu na zapis u svezi njegovog prigovora na projekt Tržnice,  „rekao je 
puno više od primjedba na projekt“, trebalo je opširnije napisati da čitatelj zna što je rekao.  

Drugih primjedbi nema. 
Predsjedatelj prihvaća primjedbu te nalaže da se u zapisniku nadopuni, te poziva vijećnike na 

usvajanje zapisnika sa 10.sjednice. 
  

Nakon provedenog glasovanja Zapisnik sa 10.sjednice Općinskog vijeća usvaja se jednoglasno. 
  
Ad. 3)  
 Predsjedatelj otvara raspravu. Poziva Tihomira Glavurtića koji je predlagač ove točke da preuzme 
riječ. Tihomir Glavurtić prepušta riječ Anti Blaškoviću budući nije bio prisutan na sastanku svih mjesnih 
odbora. 
 Ante Blašković, predsjednik MO Gornje Selo, podnosi izvješće sa sastanka predsjednika svih vijeća 
mjesnih odbora, održanog dana 13.05.2018.g.,  te poziva Mirjanu Stanić, predsjednicu MO Nečujam, da 
pročita donesene zaključke. Mirjana Stanić čita zaključke kako slijedi: 
„1. da se konačno ispoštuju izglasani proračuni te krenu radovi po mjestima 
 
2. kasni se s javnim radovima po mjestima te treba inzistirati da izvođaći javnih radova prikažu vrstu radova 
i vrijeme završetka radova po mjestima 
 
3. svaki izvođač javnih radova dužan je prije i po završetku radova obavijestiti MO na čijem se području 
izvode radovi, o završetku te čišćenju i sređivanju radilišta  
Imamo loša iskustva u proteklim godinama: izvođač bi po završetku posla ostavio nered iza sebe ili ne  bi 
sve završio. 
 
4. rezultate natječaja, tj. ugovore  s izvođačima javnih radova na području MO dostaviti Mjesnim odborima 
 
5. odabir prioriteta u uređenju mjesta na Šolti prepustiti MO koji su listu prioriteta predložili, a na zboru 
građana dobili podršku (nadpolovična većina prisutnih mještana na Zboru građana) 
 
6. načelnik, donačelnik te Općinsko vijeće kao predlagatelj prostornih planova i odluka MO treba prihvatiti 
kao partnere koji svojim sugestijama i prijedlozima nastoje poboljšati život i okruženje u svojim sredinama 
 
7. izmjene i dopune prostornog plana prije procedure usvajanja trebaju biti predstavljeni na javnim 
raspravama tj. po mjestima 
Sazvati javnu raspravu te saslušati mještane. Poštovati i uzimati ozbiljno, stručno mišljenje i sugestije 
autohtonog stanovništva i onih koji na Šolti žive 365 dana u godini. 
 
8. poboljšati rad komunalnog redara i po mogućnosti od svibnja do listopada pojačati izvide te mu dodati još 
jednog službenika za ispomoć.  
Divlja odlagališta se stvaraju na području cijele Šolte kao i divlja gradnja uz more. 
 
9. povećati kazne za neodgovorno ponašanje s građevinskim otpadom 
 
10. uvesti strogu kontrolu građevinskih iskopa te naplate po kubnom metru za propisno deponiranje 
 
11. zaustaviti devastaciju deponija građevinskog otpada na području KO Gornje Selo na lokaciji Vrvotina. 
Ovo se odlagalište pretvara u smetlište i grubo narušava vizuru Otoka. 
 
 Predsjedatelj predlaže da se taj dokument sa napisanim zaključcima protokolira te da se po njima 
razmotri što se može učiniti. 
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Mirjana Stanić iznosi kako su se dogovorili da svaki Mjesni odbor jedan po jedan iznese svoje 
probleme, te predlaže da ona prva iznese opširnije o problemima na području Mjesnog odbora Nečujam. 
Između ostalog navodi “ Od planiranog, prihvaćenog planom i programom i obećanog učinilo se malo, a 
očekivali smo više. Očekivali smo da će nas se uvažavati kao suradnike, a obećano ispoštovati ili nas barem 
pozvati i reći što će se moći, a što ne, što će se ostaviti za jesen i obrazložiti zašto je to tako.“ 
Ukazuje na problem: smeća-mještani, gosti i turisti u starom naselju nemaju gdje bacati smeće, najbliži 
kontejner je udaljen 400m i više, iza bivšeg restorana smeće je izvor zaraze, leglo miševa i muha, potrebno 
napraviti deratizaciju, ostaci željeza od starih hidranata koji su skinuti prije 4 godine, što napraviti s 
napuštenim i ruševnim objektima u centru Nečujma, javna rasvjeta- u mraku je i dalje ulica koja ima stube 
od početka do kraja, a dio je Ulice Eugena Buktenice. kada će se postaviti rasvjetna tijela-kandelabri i 
osvijetliti mračni dio u centru mjesta, od dna Ribarske ulice pa prema Piškeri izviruju kabeli za rasvjetu, a 
rasvjetna tijela unatoč obećanjima nisu postavljena, tu je i opasna okuka u mraku bez potpornog zida i 
branika, glavna plaža- glavna plaža Supetar nije dohranjena, samo bagerom poravnata, a na velikom dijelu 
plaže izbija trava i zemlja, javni zahodi na plažu bi trebali biti stalno otvoreni jer na plaži u sezoni zna biti 
300 i više kupača, ako je moguće staviti bar kemijski zahod, obećano  kabina za presvlačenje, pitari, šentade, 
popravak postojećih (2 kom) i bojanje starih, šahta za oborinske vode na glavnoj plaži- zašto u srpnju 
izlazile uz oborinske vode i fekalije,  odvodnja fekalija- cisterne svakodnevno raznose fekalije iz crnih jama 
s cijelog otoka u Nečujam, hitno napraviti projekt u kojem će sudjelovati Općina Šolta, Vodovod i 
kanalizacija i Hrvatske vode kako bi zajednički riješili problem zagađenja i to što prije, velika rupa, veličine 
metar za dva, na jednoj od glavnih cesta u novom naselju. Kalebić d.o.o. nije betonirao i vratio u prvobitno 
stanje, Sunčana ulica-nije završena do kraja, a obećano da će se dogoditi do početka sezone, onda barem 
pokositi travu i  proširiti staza kako bi mještani te ulice mogli nesmetano prolaziti, dječje igralište- „iza 
bazena“, s vlasnicima prostora sve dogovoreno, odobrili, ali do danas ništa, zašto se postojeće nije 
osposobilo i dodalo dogovoreno,  znakovi i prometni znakovi-nedostaju , autobus-zašto su samo za 
Nečujam radnim danom i subotom neke veze podcrtane, što znači da ne dolazi u Nečujam, a za druga mjesta 
na otoku to nije tako, svakodnevno 3 linije manje, zašto subotom i nedjeljom autobus ne vozi putnike koji 
dolaze zadnjim trajektom ni na jednu stranu otoka, neka se taj propust ispravi barem ljeti. 
 
 Predsjedatelj ističe da je izvješće opsežno i moli da se dostavi pismeno. Općinsko vijeće je zaduženo 
za Proračun, a ove operativne stvari treba rješavati s Načelnikom i zamjenikom. 
 

Sidranka Lebar predsjednica Vijeća mjesnog odbora Stomorska  podnosi izvješće uglavnom o 
projektu kanalizacije i šetnice koji je izazvao negodovanje kod vikendaša i onih koji ne ulažu i ne rade za 
mjesto pa su sada najglasniji. Sam mjesni odbor sretan što se to radi, potrebno počistiti, ukloniti kamenje sa 
plaže i ušminkati za sezonu. Pohvaljuje rad Komunalnog Basilije, i dobru komunikaciju između Basilije –
Općine-Mjesnog odbora, iako je realizacija malo spora pa na tome treba poraditi. Ukazuje da nije realizirano 
betoniranje puta prema Gornjoj Krušici, zatim Gaj, te sari put za groblje i uređenje dijela oko spomenika. 
 

Joško Sule, predsjednik MO Rogač, naglašava općenito da u 24 godine nisu riješene autobusne 
stanice i okretišta autobusa, posebno u Stomorskoj, a u mjestu Rogač ističe slijedeće probleme: od 24.10. do 
5.6. pometeno samo 2 puta i to ne cijeli Rogač, pokošeno samo 2 puta, Komunalno obećalo izaći na teren ali 
do sada nije, smeće u luci, građenje zidića u moru Frani Ceciću, radovi u Banjama bez najave, nitko ništa 
nije znao, Rogač uništen i devastiran-umjesto plaže predviđen „škver“, kad se sve porušilo dogovoreno 
postaviti ogradu jer je na nekim mjestima visina 8-9m ali od toga ništa, rečeno čišćenje u sezoni 
svakodnevno-čistaća nema, samo na zamolbu, pekara ne radi, voćarna skuplja 5-6 puta više nego u Splitu, 
nikoga ne može pohvaliti osim što ga saslušaju ali poslije dogovora nema realizacije.  

Darko Firizin nadopunjuje o problemu parkinga u Rogaču, zbog čega 15 mjesta zauzimaju vozila 
čartera, neka njihova vozila budu negdje izmještena. 

 
Darko Firizin nastavlja o problemima Mjesnog odbora Donje Selo. Javna rasvjeta ne radi, radovi po 

selu prema Planu nisu odrađeni, trava uz cestu nije pokošena, a ako i jeste ne može se ostaviti na cesti. Žao 
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mu je što svi nešto kukaju na ovom sastanku. 
 
Predsjednik ističe da je ovakav sastanak potreban kako bi se uvidjelo što je po Planu napravljeno a 

što nije i ako treba mijenjati ga. 
 
Ante Blašković, predsjednik MO Gornje Selo, izvješćuje o problemima s kojima se susreću: 

donačelnik primi mjesni odbor, sasluša sve ali nema nikakve ingerencije, bez Načelnika ne može ništa 
odlučiti, odobriti niti 300 kn, Grohote i Gornje Selo imaju najveći broj stalnog stanovništva i radno 
sposobnih te žele nešto i napraviti. Također direktorica Basilije uvijek se javi na pozive, bez problema, obeća 
da će doći ali od toga ništa iz mjeseca u mjesec. Ističe problem putova prema Senjskoj i Stračinskoj u koje je 
Općina uložila strahovito puno novaca, a sada su zatvoreni kao privatni. Ljudi ga pozivaju i traže neko 
objašnjenje. Upućuje ih na Općinu, da vrše pritisak na načelnika, zamjenika, upravni odjel, jer očito uprava 
to ne želi riješiti.  
Nadalje traži odgovor od Načelnika, pismeno ili usmeno, zašto je odbijen zahtjev grupe građana, a koji se 
temelji na planu radova u Gornjem Selu, za nastavak radova na putu prema Sajtiji u kojem se traži samo 
materijal, sve ostalo rade sami mještani. Taj put je jedini koji je propisno napravljen sa 5 ugibališta i 10 
parkirnih mjesta, a bez specijalnih inženjera. Možda je zbog osobnih netrpeljivosti između njega i Načelnika 
zahtjev odbijen. 
Također pita TZ zašto biciklisti kojih je sve više nisu upozoreni, putem letaka, da zapravo ne postoji 
biciklistička staza i da im prijeti opasnost o automobila, dogodit će se tragedija. 

 
Zorana Kaštelanac izvješćuje da se čekaju detaljne biciklističke karte od Županijske turističke 

zajednice, 4 staze gotove, tako bi veliki dio biciklista sigurno izmaknuli sa ceste. 
 
Ante Blašković nastavlja, put za Krugašku devastiran od strane Kalebić d.o.o., tko koristi i nešto 

uništi na nerazvrstanim prometnicama, potrebno je i da popravi o vlastitom trošku, ili Općina ali treba 
naplatiti onome tko je devastirao. Direktorica Basilije obećala doći, 3 dana MO čekao ali se nije pojavila. 
Sve primjedbe ne treba uzimati osobno, MO je tu da se stvari poprave-izabran od naroda. Mještani trebaju 
biti upoznati sa svime što se radi, ne raditi planove bez njih, u tome moraju sudjelovati-dati primjedbu ili 
podržati. 

 
Mladen Cecić, predsjednik MO Grohote, uglavnom je zadovoljan sa suradnjom sa Općinom, moglo 

bi jedino sve biti malo brže. Smatra da treba najprije urediti rasvjetu i ostalu infrastrukturu do objekata 
stalnih stanovnika, o njima treba voditi računa. Treba rješavati veće probleme, a to da li se nešto pokosilo ili 
ne, ako je to problem onda problema nema. 

 
 Tihomir Glavurtić, kao predsjednik MO Maslinica, ističe da je ovaj sastanak trebao biti puno ranije, 
sada je sve kasno. Iznosi probleme u mjestu: - veliki mul-nema vode ni struje, kada dođu veliki brodovi od 
pomoćnih motora buka cjelu noć, -riva u raspadu-rupe na mulu i do 10cm, izdanci iz mula predviđeni za 
neka događanja stoje 10tak godina, -dučan-sve šporko (čike, čepi, gajbe, kontejneri…), kamioni i po 10tak 
sve do trafostanice, -nema dječjeg igrališta, -nema javnog wc-a, -naplov vode –parkiralište auta, -košenje 
trave treba redovito provoditi, -čistač samo1 i to do 14h štio je za Maslinicu nedovoljno, 2-iza 14h nema ni 
naplate priveza brodova, bude 10-15 brodova popodne, -nema klupa, neke posuđene i ne vraćene, -nema 
baluna, -novi dio plaže dosta dobro napravljen, to je za pohvalit kao i što su betonirali put, -smeće poseban 
problem, -„stara plaža“ sada pojačana bez parkinga. 
  
 Darko Firizin pita da li rampa kod Hotela smije biti na državnoj cesti. 
 Tihomir Glavurtić odgovara da ne bi smelo ali eto zažmiri se kad rješava problem. 
 Joško Sule ističe da su ispilani znakovi kružnog toka i državne ceste u žalu u Maslinici a stavljeni su 
štekati, autobus se ne može okrenuti a da ne gurne stolicu. 
  
 Tihomir Glavurtić, ističe da nema na Šolti štekata koji je stavljen točno po nekom tlocrtu, stavljaju se 
kako tko hoće i još dodaju naokolo pitari. 
 
 Josip Purtič, predsjednik MO Srednje Selo, smatra da su ovakvi sastanci neučinkoviti, puno toga je 
rečeno što ostale ne interesira. Treba samo pošteno podijeliti sredstva, nema privilegiranih, po potrebama i 
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po mjestima, ne sada sve ovdje ponavljati, sve je dogovoreno na sastanku sa svakim mjesnim odborom. 
Siguran je da su najviše dali oni koji stalno žive ovdje, mjesta u središtu otoka, a ne novonastala turistička 
mjesta, i nada se da će se za njih nešto učiniti.  
 Ljubica Crnica, MO Srednje Selo, nadopunjuje da je javna rasvjeta sramota, treba čekati da se cijelo 
selo ugasi da bi se nešto učinilo. 
 

Predsjedatelj poziva vijećnike na raspravu ali moli da ne idu u detalje nego da se baziraju na 
zaključke sa sastanka svih mjesnih odbor,  koje imaju i napismeno. 

 
Vojka Tomić naglašava da će u Rogaču biti veliki problem oko parkinga, te pita što je s potpornim 

zidom za kojeg je davno dobila odgovor da ga Hrvatske ceste moraju sanirat. 
 
Načelnik objašnjava da je to ostalo nedovršeno pri izgradnji luke 2007.g. Općina će investirati 

1.400.000 kn za izgradnju uređenje tog dijela jer kuće „prema Sanaderu“ ne smiju izlaziti direktno na 
državnu cestu. 

 
Goran Tvrdić pohvaljuje mjesne odbore na upornosti, svelo se na iznošenje problema i potreba 

mjesnih odbora, jedino MO Stomorska kao da nije na Šolti-tamo nema problema. On ima nekoliko pitanja za 
pravnicu koja je službeno odsutna, isto tako direktorica TZ je otišla sa sastanka Vijeća već u  početku, a 
tražilo se da budu prisutne, tražilo se da sastanak Općinskog vijeća bude u popodnevnim satima što se 
također nije uvažilo. Zašto hvaliti komunikaciju sa Općinom i komunalnim, to je normalno, sada treba vidjeti 
da li će se nešto od iznesenog popraviti ili će se za koji mjesec opet iznositi isti problemi. 

 
 Predsjedatelj smatra da je ovaj  sastanak dobar početak za daljnji rad, bitno je da se čuje glas mjesnih 
odbora, potrebno je skinuti osobne amozitete i svi zajedno djelovati. 
 
 Sidrana Lebar odgovara Goranu Tvrdiću, da ako ima na području Stomorske investiciju od 2 miliona 
kuna, i sutra od 5 miliona, kako može biti nezahvalna i kljucati zbog 2 svjetla. 
 
 Inga Tomić Vrdoljak pita da li će biti Nečujam rasterećen što se tiče izlijevanja fekalija kada bude 
kanalizacija Stomorske u funkciji jer se do sada sve izlijeva u Nečujmu. 
 
 Predsjedatelj odgovara da će o tome voditi računa Vodovod i kanalizacija Split. Ponavlja da je 
zamolio da se vijećnici drže utvrđenih zaključaka mjesnih odbora a ne da se ide u raspravu o nekim drugim 
pojedinačnim detaljima. 
 
 Tihomir Glavurtić ponovno naglašava da je Općinsko vijeće dužno osigurati u Proračunu sredstva za 
mjesne odbore. Čita članak iz Pravilnika. 
 
 Zvjezdana Jelinčić smatra da je glavni problem kašnjenje sa realizacijom planiranih radova. Rokovi  
se moraju poštivati i krenuti sa radom po planu od 1.1. 
 
 Predsjedatelj poziva predsjednike mjesnih odbora da ono što su danas iznosili predaju pismeno 
donačelniku koji će to razraditi, usporediti sa planovima i Proračunom. 
 
 Ćiril Kalebić se zahvaljuje mjesnim odborima na trudu i vremenu, podržava njihov zahtjev da im se 
odobri 10-20 tisuća kuna za sitne potrebe i poslove, brže bi se obavili poslovi i bili bi više motivirani. 
 
 Ante Blašković ponavlja pitanje od prije, u svezi odbijenog zahtjeva za nastavak radova na putu 
prema Sajtiji, da li će Načelnik dati usmeni ili pismeni odgovor jer i on mora dati odgovor  zainteresiranima 
nakon ovog sastanka. Isto tako čemu projekti koji se rade i stoje u škafetinu Općine , npr.za „staru školu“, za 
vanjski oltar u svetištu, zašto se bacaju novci, na čiju je to inicijativu i zašto nitko o tome ne zna u selu. 
Preuređenje mrtvačnice je prioritet, a novci se bacaju na projekte koji nemaju pokriće. 
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 Željko Zlendić daje odgovor na neka pitanja budući se on najviše bavio problematikom mjesnih 
odbora. Što se tiče projekta mrtvačnice u Gornjem Selu, projekt je napravljen i moglo se krenuti sa njegovom 
realizacijom, ali je mjesni odbor  to zaustavio jer nije zadovoljan projektom, trebaju se izvršiti neke izmjene i 
dopune. Prioritet je također prema Planu bio „Pražac“, i to će se napraviti, a ne putevi, pa tako ni put prema 
Sajtiji. Što se tiče kanalizacije u Nečujmu i izlijevanja fekalija bez pročišćivača, to je veliki problem koji 
ćemo pokušati riješiti sa Vodovodom i kanalizacijom.  
Moli Tihanu Glavurtić da dalje preuzme riječ. 
 
 Tihana Glavurtić se zahvaljuje na ovakvom organiziranom obraćanju mjesnih odbora. Suradnja 
između Basilije i mjesnih odbora je iz godine u godinu sve bolja. Obrazlaže kako se kasni u mnogim 
radovima zbog čekanja na završetak postupaka javne nabave. Postoji hodogram koji se teško prati radi 
izvanrednih situacija i obima djelatnosti, ne uspije se realizirati. Komunalno poduzeće ima 15 zaposlenih što 
je jako malo na obim poslova i na površine koje se moraju odraditi. Npr.što se tiče samog košenja trave, ove 
godine je iznimno puno trave, a mehanizacija je takva da bi je trebalo što prije unaprijediti, za slijedeću 
godinu svakako. Javna rasvjeta, mijenja se u led rasvjetu. Zahvaljuje mjesnim odborima koji su popisali u 
svojim mjestima probleme sa rasvjetom pa se moglo u roku dva tri dana reagirati i popraviti.  
 
 Predsjedatelj moli Načelnika da preuzme riječ. 
 
 Načelnik pozdravlja sve prisutne. Slaže se apsolutno za ravnomjerni razvoj mjesta na otoku, iako 
neki kažu da ulaganje u Srednje i Donje selo je ulaganje u „mrtvace“, ali svi jednako plaćaju naknade. 
Proračun se ne mora izvršiti 100%, ovisno koliko se puni, koliko se ostvari toliko se izvrši. O kapitalnim 
projektima nitko ne govori, mjesni odbori ne razgovaraju ot ome kao da Općina to radi za nekog drugog, 
vrtić, kanalizaciju, vodovod…. U Stomorskoj je šetnica, zbog kanalizacije, i to točno po granici pomorskog 
dobra, investicija vrijedna preko 3 miliona kn, zatim nova obilaznica, luka, lukobran… Preko 50 miliona 
kuna investicija doći će van Općine. Gospodinu Blaškoviću je pružio ruku nekoliko puta ali ga se i dalje 
proziva kao bandita i kriminalca. Pomoći će svakome tko otvara posao i zapošljava i 1 radnika. Što se tiče 
Senjske, traži da se donese potpisani dokument  kojim se dokazuje da se sporni put koristio 20 g.i da se dao 
na korištenje. Vlasnik parcele preko koje put prolazi tražio je da se put vrati u prvobitno stanje ili će tužiti 
Općinu. Budući papira nema vraćeno je u prvobitno stanje. Nije protiv 20.000 kn koji nisu u Planu za Sajtiju, 
ali projektanti s kojima je razgovarao neće da dođu pregledati cestu jer je vrlo upitna zbog kosine. Materijal 
se može dati MO, nije protiv toga. Što se tiče puta prema Stračinskoj, uloženo je 236 000 kn za uređenje. 
Mjesni odbor je trebao pregovarat s vlasnicima parcela kako bi se izvela ugibališta. Isto tako što se tiče 
stupića na privatnoj parceli i da li netko prodaje parkirna mjesta na njoj, to mora pomoći riješiti mjesni 
odbor, a Općina će također koliko može, možda se moglo i kupiti za parking. Što se tiče sredstava za mjesne 
odbore, nema problema, prebacit će se na otvorene žiro račune, napisat će se točno za što ali će Mo sami 
morati voditi računa o javnoj nabavi i administraciji općenito. Nečujam je zatekao općenito u katastrofalnom 
stanju, prije se nije moglo niti pokositi trava u sred naselja, dobili prijavu policije jer je to sve privatno, kao i 
javna rasvjeta koja je popravljena ali je na privatnoj parceli. 3 ulice su kompletno uređene, zatim Uvala 
Maslinica, posječeni su borovi, radi se dalje na javnoj rasvjeti gdje je nije bilo…Sam odlazi po terenu. 
Ako mjesni odbori žele, pismeno će odgovoriti na svaku stavku, sve je zabilježio što se govorilo.  Za svaku 
kunu koja se ubere u mjestu bit će vraćena mjestu i još 10% više. Koliko bude ubrano toliko će imati. Što se 
tiče autobusa prigovara Josipu Suli jer on svakome tko se žali na autobus kaže da je kriv Načelnik. Šoferi ne 
surađuju s Općinom, vozi se veliki za mali broj ljudi, troši se duplo goriva, sve to plaća Općina. Manji 
autobus može voziti sve do sezone pa ako treba i na svaku liniju. 204000 kn plaćeno razlike Prometu. Njega 
se proziva i što je autobus šporak. Ne može ga se prozivati za rad Prometa, T-coma, Vodovoda…. Nitko ne 
spominje da je napravljeno 5 dječjih igrališta za njegova mandata. Stalno je po policiji jer ga stalno 
prijavljuju. 
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 Goran Tvrdić upućuje prigovor Predsjedatelju, smatra da je Načelnik iskoristio priliku za politički 
skup, optužio je ljude da ne gledaju velike projekte, a nitko nije rekao da je to loše, ali ne treba mu zbog toga 
dignit spomenik, ljudi su došli da iznesu svoje probleme i ne treba ih vrijeđat, te moli Predsjedatelja da 
ubuduće  na to upozori. 
 
 Predsjedatelj ističe da nije čuo da se nekoga vrijeđalo. 
 
 Načelnik, dalje ističe kako je vlasnik u apartmanskom naselju 240000 eura uzeo od prodaje parking 
mjesta, zašto je to MO dopustio, zašto se nisu pobunili,  kontejneri su uklonjeni iz tih privatnih ulica, a 
Općina ipak investirala u javnu rasvjetu. 
 Svemir Novaković iz Mo Nečujam naglašava da nisu krivi što je tako završilo, netko je to dozvolio, 
građani nisu za to krivi. 
 
 Ante Blašković ističe da jedna od najlipših uvala je trajno upropaštena zbog mita i korupcije, to se 
nije smjelo dogoditi. 
 
 Predsjedatelj podsjeća da su tada bili neki drugi ljudi na vlasti, od 1997 do 2001.g., a sada je bitno da 
se popravi ono što može. 
 
 Načelnik nastavlja u svezi pitanja WC-a u Nečujmu, napominje da neće donositi nikakvu odluku o 
tome, da je Općina prijavljena iako nije gradila te WC-e, izgrađeni su bespravno-Općina ih nije uspila 
legalizirat, ali bili su čisti, funkcionirali su i to ne o trošku Općine, a sada je zbog njih prijavljen Uskoku, i 
nitko ga neće prisiliti da otvori te WC-e.  
 

Mirjana Stanić moli da ukoliko postoji ovakva situacija, a za koju oni nisu znali, neka im se dade bar 
kemijski WC kako bi spasili turističku sezonu, na plaži bude i po 300 ljudi. 

 
Predsjedatelj zaključuje da mjesni odbori trebaju predati spisak svojih problema, za svaki mjesni 

odbor odvojeno.  Zamjenik načelnika Željko Zlendić potrebno je da sazove sastanke sa svakim mjesnim 
odborom posebice da se riješe problemi bar oni koji su rješivi. Na zajedničke zaključke, koje su predali u 
pisanom obliku svi mjesni odbori zajedno, potrebno je odgovoriti. 
 
 Vojka Tomić osvrće se na točku 8. opasku mjesnih odbora na rad komunalnog redara, te pita što su 
pod tim mislili.  
 
 Mladen Cecić kaže kako se djelatnicima Komunalnog poduzeća gleda gdje provode vrijeme i ne 
smiju sjediti u kafiću pa bi to pravilo trebalo važiti i za komunalnog redara, a i osobno je imao sa njime 
veliki problem. 
 
 Josip Sule kaže da ga je više puta zvao zbog uzurpiranja parkinga, zbog olupina automobila ili 
nedozvoljenog nasipanja mora ali nije se odazvao, ili bi dobio odgovor da što on ima sa time. Razumije da ne 
može bit jedan komunalni redar i da ne može sam. 
 
 Ante Blašković ističe problem oko deponiranja građevinskog otpada, kako su tu izgubljeni milijuni. 
Točno se zna prema veličini iskopa koliko tko treba platiti. Da je postavljen čovjek koji će kontrolirat 
Vrvotina ne bi bilo problema, a ovako je taj otpad neiskoristiv, to je smetlište, jer je izmiješan razni otpad i to 
ni jedna firma neće uzeti.  
 
 Željko Zlendić obrazlaže da bez dozvole ne možemo ništa naplatiti, za dozvolu je potrebno imati 
reciklažno dvorište i sve što se pod tim podrazumijeva. Prilikom inspekcijskog nadzora da se pronašla iti 
kuna uplate po deponiranju građevinskog otpada odgovorna osoba u poduzeću bila bi novčano kažnjena i bili 
bi u velikom problemu. Čim se dobiju sve dozvole, na čemu radimo, moći će se gospodariti tim otpadom. 
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 Ante Ruić nadopunjuje da su se dozvole tražile već odavno ali nisu uspjeli dobiti, a Zakon se 
promijenio bar 4 puta. 
 
 Tihomir Glavurtić navodi članak 36, citira „administrativne i stručne poslove za potrebe mjesnih 
odbora obavlja Jedinstveni upravni odjel Općine Šolta na način propisan općim aktom“, naglašava da eto 
nije točno kako je rečeno da mjesni odbori sve moraju sami obavljati nego je to dužna Općina Šolta.  
Nitko ne traži 300-400 tisuća kuna, 20.000kn nije veliki novac, on osobno ulaže veliki trud i novac, i smatra 
da se najbolje „ostaviti tog posla“, jer predsjednici mjesnih odbora ispada da su divljaci jer traže ne zna što. 
 
 Branka Weber moli direktoricu Komunalnog poduzeća da se uredi groblje i prema groblju u Gornjem 
Selu, bliži se blagdan sv.Ivana, a sve je zapušteno, uništeno, neuredno, neposječeno, treba uložiti u zidove, 
urediti devastirano. U Gornjoj krušici također, ostale su velike rupe na cesti nakon postavljanja kandelabera, 
ostalo nedovršeno, nije betonirano 
 Ante Blašković napominje da čekaju da se izmakne put uz zid od groblja, da ne idu automobili, ali 
uvijek obećanje u ponediljak koji nikako ne dolazi, već 3 mjeseca. 
 

Predsjedatelj zaključuje ovu točku i ponavlja već rečeni zaključak, iako su neki odgovori dati 
usmeno, da mjesni odbori predaju spisak svojih problema, da zamjenik načelnika sazove sastanke sa svakim 
mjesnim odborom posebice, te da se daju pismeni odgovori na zaprimljene zaključke sa sastanka svih 
mjesnih odbora. 
 
 Predsjedatelj daje pauzu od 10tak minuta. 
 
 Predstavnici mjesnih odbora napuštaju sjednicu. 
 
 U 12:10 sati sjednica se nastavlja. 
 
Ad. 4)   
 Predsjedatelj prelazi na 4.točku i prepušta riječ Tihomiru Glavurtiću koji je predložio ovu točku. 
 Tihomir Glavurtić iznosi probleme vezane uz rad Vijeća za koncesijska odobrenja koje je i sam član. 
Ističe da je sezona počela, a koncesijska odobrenja nisu izdana. Želi poručiti kako bi trebalo raditi to Vijeće 
odnosno što će njemu biti kriteriji pri donošenju odobrenja, 1.Plan upravljanja Načelnik napraviti u dogovoru 
s mjesnim odborima, 2.obvezno odobrenje Županije, 3.potvrda mjesnog odbora, 4.da je uredan platiša i 5. 
kod njega prednost imaju stalni stanovnici. Uočeni nedostaci su: nema točne površine štekata, svako stavlja 
koko ga volja, pa i cviće, tende, krovove …., preporuke konzervatora se ne poštuju, opći kaos. 1/3 površine 
Maslinice izgubljena jer su postavljene čvrste terace. U prvom i drugom mjesecu tražio sastanak Vijeća za 
koncesije, Predsjednica dala obrazloženje da nije stiglo odobrenje Županije, prvi put se sastali tek 20.03. 
 
 Tihana Glavurtić, predsjednica Vijeća za koncesijska odobrenja, daje obrazloženje zašto se kasni sa 
izdavanjem. Izvješćuje kako od Županije nikad nisu dobili suglasnost na Plan iz prosinca 2017., jer je 
Županija svoj Plan kompletno promijenila i tražila da se planovi usklade sa njihovim. Sporna točka je što se 
na izričiti zahtjev Županije trebalo tražiti da ljudi ovjere izjave kod javnog bilježnika da se može provoditi 
prisilna ovrha i uklanjanje objekata, a koje su bilježnici odbili ovjeravati.  
 
 Tihomir Glavurtić se ne slaže sa iznesenim izvješćem, kaže u Županiji, gospođa Matea Dorčić, je 
zaprimila zahtjev za suglasnost na Plan tek 10.svibnja, i to prvi put u ovoj godini. 
 
 Tihana Glavurtić ističe da u Općini postoji dokaz o slanju Plana u 12. mjesecu, a 10.5. su 
zaprimljene u Županiji Izmjene i dopuna Plana. 
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 Tihomir Glavurtić joj ne vjeruje, smatra da je trebala napraviti nacrte štekata, te da je prošao 1.6. a 
ljudi ne znaju što trebaju ispuniti, nije normalno da se počinje raditi 1.4., a odobrenje dobiju 1.8. Svi štekati i 
kućice u Maslinici veći nego na odobrenjima. Nitko ne mjeri.  
 
 Tihana Glavurtić moli Općinsko vijeće koje je imenovalo članove u Vijeće za koncesijska odobrenja 
da ih upozori dobro prouče Uredbu o davanju koncesijskih odobrenja i da se upoznaju sa svojom ulogom i 
što trebaju raditi. Jednostavno članovi ne razumiju što se treba raditi. 
 
 Ante Ruić smatra da član komisije i ujedno vijećnik ima pravo reći da mu se ne sviđa neka lokacija, 
način rada…i sl., ne striktno prema Uredbi. Tihomir kao glavar ima pravo utjecati na Načelnika pri izradi 
Plana, ali sad kad postoji plan kakav je po njemu treba postupati. 
 
 Vicko Kaštelanac, na raspravu između Tihomira Glavurtića i Tihane Glavurtić o  štekatu i odobrenju 
za Restoran Šakajet u Maslinici, ističe da je to tema za raspravu na sastanku Vijeća za koncesije a ne za 
Općinsko vijeće. Te nadalje naglašava da on kao vijećnik slušajući Tihomira Glavurtića, doživljava da je 
Tihomir kao glavar u sukobu sam sa sobom. Mjesni odbor mora imati pravo sudjelovati u Planu i on je već 
odredio gdje što može bit, a onda nastupa kao član Konc.vijeća, tako zapravo sudjeluje sa 2 uloge, „2 glasa“, 
te smatra da bi Vijeće za koncesije o ovome moralo razmisliti jer je ovo svojevrstan sukob interesa.  
 
 Goran Tvrdić smatra da je ovo sad igra kako da se Tihomira Glavurtića izgura iz Vijeća za koncesije. 
Smatra da se o svakom zahtjevu treba na tom vijeću raspraviti i glasovati, što se nije dogodilo. Tko je 
zapravo predao zahtjev, postoji li nekakav spisak, i ako je tek sad objavljen Plan upravljanja sa popisom 
dokumentacije znači da nitko nema odobrenje. To je važno, a o veličini štekata može se i kasnije, komunalni 
redar može naknadno ići na teren izmjeriti. Ljudi se, naglašava, bahato ponašaju i stavljaju štekate kako ih 
volja jer ih nitko nije do sad u tome spriječio, poručuje da se ostavi prošlost i to ispravi. 
  
 Ante Ruić ističe da Vijeće za koncesije mora postupati po Planu, ne može utjecati na taj Plan, a 
mjesni odbor  može ali prije donošenja, u 12. mjesecu. Sad je Plan takav kakav je i po njemu se mora raditi. 
 
 Tihana Glavurtić čita zapisnik sa sastanka Vijeća za koncesije od 20.3. u kojem je navedeno da su se 
svi prisutni članovi složili da se prihvaćaju svi zahtjevi dosadašnjih poduzetnika i svi novi zahtjevi koji su u 
skladu sa Planom. 
 
 Tihomir Glavurtić ističe da je zahtjev za Šakajet došao 10 dana iza ovog sastanka, smatra da to nije 
slučajno. Mjesni odbor je ostavio to mjesto za klupe, ne može se iznajmiti cila vala. 
 
 Predsjedatelj daje riječ Maji Jurišić. 
 Maja Jurišić govori o devastaciji pomorskog dobra na otoku, posebno u uvali Zadušna. I radu objekta 
„Afrika“ bez dozvola. Naglašava da će sve biti prijavljeno nadležnim inspekcijama. Na sve je ističe već 
upozorila, žao joj je što do ovoga mora doći, ali to je njena građanska dužnost.  
 
 Ćiro Kalebić izvješćuje da na toj lokaciji ima koncesiju 9 godina i koliko je novaca firma platila za 
sva potraživanja tih godina. Smatra da je Zdušna i Stomorska postala prepoznatljiva po Africi. On sam ništa 
nije devastirao ni radio, i smatra da se plaža zaista devastirala i da je sad katastrofa, ali eto to je cijena 
civilizacije. On je samo postavio kućicu na ostavljeno mjesto uz koncesijsko odobrenje.  
 
 Načelnik traži riječ. Ponajprije poštuje sve što mjesni odbor  radi i planira ali ne može se staviti iznad 
Načelnika. Maji Jurišić kaže neće se očitovati jer je postupak u tijeku. Izvješćuje da će on sam sa 
komunalnim redarom prekontrolirat štekate, i tko ne bude imao odobrenje, ili nije platio ili koristi više 
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prostora od dozvoljenog, štekat će mu biti uklonjen. Isto tako ukoliko uoči nepravilnosti u radu Vijeća za 
koncesije tražit će da se članovi smijene. 
  
 Gorna Tvrdić naglašava da je ovo veliki nered. Nakon donošenja Plana, Načelnik više nema ništa s 
tim. Komunalno redarstvo u suradnji s Vijećem za koncesije kontrolira provedbu.  
 
 Predsjedatelj moli Tihanu Glavurtić da sve provjeri, da se provede ono što je u skladu sa Zakonom. 
Zaključuje da je jasno da se kasni, te da se za ovu godinu ispravi sve što se može, a za drugu godinu 
potrebno se pripremiti i Plan napraviti kako treba. 
 
 Vicko Buktenica skreće pažnju na štekat u Nečujmu, Daria Pekića, koji nije u skladu s našim 
pravilima i izgledom, bukovina i zeleni papundek, a u zaštićenoj zoni uz kuću Marka Marulića. Već je počeo 
raditi, a očito ga nitko nije upozorio. 
 
 Ponovno se pokreće rasprava o poslovima komunalnog redara.  
 
 Predsjedatelj naglašava obzirom da se sve rasprave svode na potrebu za pojačanjem komunalnog 
redarstva, potrebno je promijeniti sistematizaciju radnih mjesta u Općini i objaviti natječaj, zaposliti 
minimalno još jednog komunalnog redara. 
 
 Goran Tvrdić pohvaljuje i podržava prijedlog Predsjedatelja ali smatra da to treba učiniti odmah i 
zaposliti još jednog komunalnog redara za stalno, ne sezonski. Smatra da već samo utvrđene razlike u 
površinama objekta, štekata i sl. osigurale bi plaću još jednom redaru. 
   
Direktorica Komunalnog Basilija Tihana Glavurtić napušta sjednicu. 
 
  
 
Ad. 5.)  
 
 Tonkica Spicijalić obrazlaže donošenje izmjene odluke, donosi se radi usklađenja sa Zakonom. 

Predsjedatelj poziva na glasovanje. 
 Nakon provedenog glasovanja jednoglasno se donosi 
 

Odluka o izmjenama Odluke o naknadi stvarnih materijalnih troškova nastalih  
u vezi s obnašanjem dužnosti lokalnih dužnosnika 

 
 
Ad. 6)  
 Tonkica Spicijalić obrazlaže Izvještaj koji se donosi. 
 Nakon kratke rasprave Predsjedatelj poziva na glasovanje. 
 Nakon provedenog glasovanja jednoglasno se donosi 

 
Izvještaj o izvršenju Proračuna za 2017.godinu 

 
Ad. 7)  
 Tonkica Spicijalić obrazlaže izmjene i dopune programa. Jedan djelatnik iz KIC-a, voditeljica 
knjižnice, sada je djelatnik knjižnice Marka Marulića, znači radi se o njenoj plaći koju mi refundiramo.  
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I jedna greška što u programu od prije nije uvršteno povećanje AK Sulet-u, sa 18 na 22 tisuće kuna, sada bi 
se to ispravilo. 

 
Predsjedatelj poziva na glasovanje.  

 Nakon provedenog glasovanja jednoglasno se donose 
 

Izmjene i dopune Programa javnih potreba u kulturi Općine Šolta za 2018.godinu 
Ad. 8)  
 Tonkica Spicijalić obrazlaže da se povećao broj korisnika besplatnog toplog obroka o kojem 
odlučuje Socijalno vijeće, a također se povećao i broj stipendija, i učestvovali smo u akciji Županije za neke 
neophodne lijekove sa 10.000 kn. 
 Vojka Tomić kao članica Socijalnog vijeća želi da čuju ostali vijećnici da smatra da neki od ovih 
korisnika ne spadaju u skupinu kojima je to neophodno. 
 
 Nakon provedenog glasovanja jednoglasno se donose 
 

Izmjene i dopune Programa socijalne skrbi Općine Šolta za 2018.godinu 
 
Ad. 9) 
 Tonkica Spicijalić obrazlaže da je povećanje zbog financiranja školskog dnevnog boravka koji nije 
bio predviđen. 
 Nakon provedenog glasovanja jednoglasno se donose 

 
Izmjene i dopune Programa javnih potreba u predškolskom i osnovnoškolskom odgoju i 

obrazovanju Općine Šolta za 2018.godinu 
 
Ad. 10)  
 Tonkica Spicijalić obrazlaže Izmjene i dopune, ono što nije obrazloženo kroz izmijenjene programe.   

Nakon provedenog glasovanja jednoglasno se donose 
 

Izmjene i dopune Proračuna za 2018.godinu 
Ad. 11) 
  
 Načelnik obrazlaže zašto Pročelnica nije prisutna, otišla je kao opunomoćenik na Skupštinu 
Vodovoda. 
 Nadalje Načelnik izvješćuje o tome da se nova cesta Rogač-Grohote obilježava, skoro će se otvorit, a 
postoje ozbiljni problemi. Potrebno je izmjestit autobuse, postoji problem parkinga, treća traka za ukrcaj 
vozila, ukrcaj iskrcaj općenito,  ljeto je počelo, a momentalno nema rješenja. Poziva sve vijećnike da se 
uključe i promisle o rješenju. 
  
 Predsjedatelj zaključuje sjednicu u 14:35 sati. 
 
  

 ZAPISNIČAR       PREDSJEDATELJ 
 
 
  Katja Tramontana-Domaćina                 Ante Ruić   
 
KLASA: 021-05/18-01/04 
URBROJ:2181/03-01-18-2 
Grohote, 05.06.2018. 


